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کیوسک

کوریره
دی ماریا به اینتر

گاتزتا
اما اینجا تمام نمی شود

اسپورت
کوتینیو برای بارسا ایده آل است

آ.اس
به جام کنفدراسیون ها می رود

باشگاه العین از »میزبانی استقلال« 
به AFC شکایت کرد

باشگاه العین امارات به طور رسمی از باشگاه 
استقلال به کنفدراسیون فوتبال آسیا شکایت 
کرد. دیدار تیم های استقلال و العین امارات از 
دور رفت مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
آسیا اول خردادماه امس��ال در ورزشگاه آزادی 
تهران برگزار و با برتری یک بر صفر آبی پوشان 
به پایان رسید. این دیدار در حالی برگزار شد که 
بعد از این مسابقه تیم اماراتی نسبت به میزبانی 
اس��تقلال گلایه هایی را در رس��انه های عربی 
مطرح کرده و حتی یک سایت قطری نیز بعد 
از بازی مدعی ش��ده بود العین قصد شکایت از 
تیم ایرانی به کنفدراسیون فوتبال آسیا را دارد. 
بر همین اساس باشگاه العین نسبت به اتفاقات 
رخ داده در برخ��ی م��وارد میزبانی اس��تقلال 
در دی��دار مقاب��ل این تیم به AFC ش��کایت 
ک��رده و خواس��تار برخورد کمیت��ه انضباطی 
این کنفدراسیون با باشگاه میزبان شده است. 
مسؤولان باشگاه العین امارات در شکایت خود 
از میزبانی استقلال به مواردی مانند پرتاب اشیا 
به سمت مسؤولان باشگاه اماراتی، ورود حیوان 
)سمور( به زمین مسابقه، فحاشی هواداران و... 
اش��اره کرده اند. در حال حاضر نیز این کمیته 
تحقیقات خود را نسبت به ادعای العینی ها آغاز 
کرده و بزودی تصمیم گیری لازم برای شکایت 
العین از استقلال انجام ش��ده و پاسخ آن ارائه 
خواهد شد. این شکایت در حالی صورت گرفته 
که به استناد سایت باشگاه استقلال، مسؤولان 
باشگاه العین بعد از بازگشت به امارات با ارسال 
ایمیلی از میزبانی استقلالی ها تشکر کرده بودند.

پورموسوی سرمربی فولاد شد
س��رمربی فعل��ی تی��م فوتبال اس��تقلال 
خوزستان با مسؤولان باشگاه فولاد برای فصل 
هفدهم لیگ برتر به توافق رسید. درحالی که 
تیم استقلال خوزستان هنوز درگیر مسابقات 
لیگ قهرمانان آسیاس��ت، سرمربی این تیم با 
مس��ؤولان تیم فولاد به توافق رسید. براساس 
اعلام اژدری زاده، مدیرعامل فولاد خوزستان این 
باشگاه با سیروس پورموسوی به توافق یک ساله 
رسیده و هدایت سرخپوشان جنوبی در فصل 
هفدهم لیگ برتر با پورموسوی خواهد بود. وی 

جانشین نعیم سعداوی شده است.

 انتقال پیکر پیشکسوت پرسپولیس
 به بیمارستان »مسیح دانشوری«

پیکر مجید نائینی ب��ا موافقت خانواده اش 
برای اهدای عضو به بیمارستان مسیح دانشوری 
منتقل ش��د. به گزارش ایس��نا، مجید نائینی، 
پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس که به دلیل 
بیماری در بیمارس��تان بهمن تهران بس��تری 
بود، عصر روز پنجش��نبه 4 خرداد درگذشت. 
پیکر این پیشکسوت پرسپولیس برای اهدای 
اعضایش به بیمارستان مسیح دانشوری منتقل 
ش��ده است. مرحوم نائینی سابقه بازی در تیم 
فوتبال پرس��پولیس را در کارنامه خود دارد و 
مدتی هم س��رمربی تیم فوتبال امیدهای این 
باش��گاه بود. زنده یاد نائینی دچار مرگ مغزی 
ش��ده بود و با موافقت خانواده اش قرار اس��ت 

اعضای بدنش به بیماران نیازمند اهدا شود.

 خانه تکانی در منچسترسیتی 
با خروج 5 بازیکن

منچسترسیتی جدایی 4 بازیکن این تیم را 
تایید کرد تا خیلی زود خانه تکانی در این تیم 
شروع شود. به نقل از ساکرنت، منچسترسیتی 
در نخستین فصل حضور پپ گوآردیولا در این 
تیم عملکرد چندان خوبی نداشت. هرچند این 
تیم در نهایت موفق به کس��ب س��همیه لیگ 
قهرمانان اروپا ش��د ولی از کسب جام بازماند. 
به همین خاطر س��رمربی اس��پانیایی خیلی 
زود خانه تکان��ی خودش را در این تیم ش��روع 
کرده اس��ت و تاکنون 5 بازیکن اصلی از جمع 
فیروزه ای پوشان شهر منچستر جدا شده اند. بعد 
از جدایی پابلو زابالتا از س��یتی که ۱۰ سال در 
این تیم بازی کرد، 4 بازیکن دیگر س��یتی نیز 
از این تیم جدا ش��دند. گائل کلیشی، باکاری 
سانیا، خسوس ناواس و ویلی کابایرو 4 بازیکنی 
هس��تند که باشگاه سیتی جدایی آنها را تایید 
کرده است تا ش��مار خروجی های سیتی تا به 
اینجای فصل به 5 بازیکن برسد. به نظر می رسد 
یحیی توره ۳4 س��اله بازیکن دیگری باشد که 
از جمع این تیم جدا می شود. گوآردیولا عنوان 
کرده اس��ت بزودی درباره این بازیکن تصمیم 
خواه��د گرفت. هرچند خود یحی��ی توره ابراز 
امیدواری کرده است در این تیم بماند و منتظر 
پیشنهاد باشگاه است. جدایی بازیکنان سیتی 
در حالی صورت گرفته است که بازیکنانی چون 
جو هارت، الیاکیم مانگالا و سمیر نصری نیز که 
به صورت قرضی از این تیم جدا شدند، تمایلی 
به بازگش��ت ندارند و به احتم��ال زیاد قرارداد 
آنها دائمی خواهد ش��د. به نظر می رس��د باید 
منتظر یک تابستان شلوغ برای سیتی در فصل 

نقل وانتقالات تابستانی باشیم.

مورینیو »قهرمانی« را به پپ و ونگر 
یاد داد

کریس واکس: منچستریونایتد فصلی را گذراند 
که در آن هم امید بود و هم ناامیدی. در پایان 
این فص��ل این تیم ۳ جام جدی��د به ویترین 
افتخارات باشگاه اضافه کرد، البته ممکن است 
شکل، س��ایز و اعتبار این جام ها برای مورینیو 
و تیمش جای س��وال باقی بگذارد و خیلی ها 
معتقد باش��ند که بهتر بود مورینیو به سبک 
دیگری تیمش را به لیگ قهرمانان می رس��اند 
 اما همی��ن جام ها باعث ش��دند دیگر از فصل 
۱7-2۰۱6 ب��ه عنوان ی��ک ناکامی در کارنامه 

مورینیو یاد نشود.
سرمربی یونایتد بعد از برد 2 بر صفر تیمش 
مقابل آژاکس گفت:»دقیقا می دانستیم چطور 
برن��ده ش��ویم«. او این برد را زمانی به دس��ت 
آورد که 2 روز پیش از آن در ش��هر منچس��تر 
حمله تروریستی انجام شده بود. از طرفی این 
موفقیت برای او یک مزیت دیگر هم داش��ت؛ 
اینکه توانس��ته بود تیمی ناامی��د را که زمانی 
جزو بزرگ ترین ها بوده و بعد از آن برای مدتی 
دس��تش از رس��یدن به جام و موفقیت کوتاه 
بوده به لیگ قهرمانان برساند. در واقع تیمی را 
احیا کرد که از زمان رفتن سر الکس فرگوسن 

متلاشی شده بود.
دیوید مویس نتوانسته بود تیم را بازسازی 
کند، لوئیس فان خال هم یک سرمربی قدیمی 
و بدون افکار جدید بود اما یونایتد نیاز به راهی 
داش��ت که از آن طریق دوب��اره به خط پایان 
برس��د. مویس توانسته بود در این تیم قهرمان 
کامیونیتی ش��یلد ش��ود و فان خال ه��م آن را 
قهرمان جام حذفی کرده بود که اصلا برای تیم 

بزرگی مانند یونایتد کافی نبود.
باشگاه تصمیم گرفته مورینیو را بیاورد تا با 
تکیه بر تجربه آقای خاص دوباره و خیلی سریع 
به روزه��ای اوج بازگردد. ش��اید تاکتیک های 
این مرب��ی در طول فص��ل مورد انتق��اد قرار 
گرفته باشد اما حالا او می تواند نگرانی ای بابت 
صحبت های گذشته نداشته باشد. مورینیو در 
واکنش به انتقادات بعد از بازی با آژاکس گفته 
بود:»کارشناسان و افرادی که نظر می دهند در 
فوتبال زیاد هس��تند اما آنه��ا جام های زیادی 

کسب نکردند«.
ت��ا پیش از این قهرمان��ی از مورینیو انتقاد 
می ش��د که چطور مربیانی مانن��د گوآردیولا، 
کلوپ و... در نخستین فصل  حضورشان در تیم 
توانسته بودند تیمی قوی تر بسازند اما حالا این 
۳ جام مانند پولی در بانک برای یونایتد هستند. 
کونته چلسی را قهرمان لیگ برتر انگلیس کرد و 
بعد از قهرمانی یونایتد در یورولیگ کمتر کسی 
است که درباره این عنوان صحبت نکند. حالا 
انتقادی در کار نیست و همه می گویند مورینیو 

تیمش را به هدفی که تعیین کرده بود رساند.
حاشیه ها برای یونایتد تمام شد. شاید هنوز 
این تیم به س��بک قبل بازی نکند اما بالاخره 
موفق ش��ده به لیگ قهرمان��ان راه پیدا کند. 
بعضی ها می گویند یونایتد با داشتن گران ترین 
بازیکن دنیا لیگ را با 24 امتیاز اختلاف نسبت 
به قهرمان به پایان برد اما وقتی قرار باشد جامی 
نگیری فرق یک امتیاز فاصله با تیم صدرنشین 

و 24 امتیاز در چیست؟
هرچند مورینیو نیاز دارد برای فصل آینده 
دستاوردهای بیش��تری داشته باشد. همیشه 
مش��کل این کار که به ه��واداران طعم جام را 
بچشانی این بوده که دوس��ت دارند بعد از آن 
موفقیت های بزرگ تر را امتحان کنند. همیشه 
هم فصل اول برای مربیان صرف این می ش��ود 
که دوباره تیم را س��رپا کنند. فصل دوم صرف 
این می ش��ود که به هواداران امید بدهی و بعد 
از آن باید در مسیر بازگرداندن تیم به موفقیت 

تلاش کنی.
قهرمانی در لیگ برتر انگلیس؟ قهرمانی در 
لیگ قهرمانان اروپا؟ خود مورینیو این جام ها را 
چندین بار برده و مطمئنا هیچ کس به اندازه او 
دوست ندارد دوباره این موفقیت ها را تکرار کند. 
شاید مورینیو در این فصل از اهدافش دور مانده 
باش��د اما حداقل به یکی از اهداف  به بهترین 
شکل رسید، نه اینکه در نخستین فصل فقط 
به آن نزدیک ش��ده باشد. حالا زمانش رسیده 
موبایلش را خاموش کند، راهی تعطیلات شود 
و به فصلی که در منچس��تر گذراند کمی فکر 
کند. بعد آن را با نخستین فصل های حضورش 

در رئال، چلسی و اینتر مقایسه کند.
مورینیو برای فصل آینده قبل از رس��یدن 
ب��ه جام هدفی مه��م دارد و آن هم اینکه تیم 
را تبدیل به تیم��ی برنده کند. قدم بعد، ایجاد 
قدرت در تیم و بعد از آن رس��یدن به عناوین 

است.

یادداشت اخبار

هیات مدیره 2 باش��گاه اس��تقلال و پرسپولیس 
درحالی ش��رایط بهم ریخته و نامشخصی دارند که 
این 2 تیم باید در فصل نقل و انتقالات لیگ هفدهم 
تکلی��ف خودش��ان را بدانند. بیش از 2 ماه اس��ت 
خبرهایی درباره تغییرات در هیات مدیره اس��تقلال 
و پرسپولیس منتشر می شود. در واقع این هواداران 
فوتبال نیستند که شایعه تغییرات در این 2 تیم را 
در راس هرم به وجود آورده اند بلکه این خبرها گهگاه 
به صورت رس��می توسط مس��ؤولان وزارت ورزش 
است که به جامعه ورزش القا می شود و البته کمبود 
نفر به دلیل اس��تعفا یا فوت اعضا هم این خبرها را 
تایید می کند. با این وجود بیش از 2 ماه تمام است 
که این دو تیم در اوج مس��ابقات حساس خودشان 
ه��ر روز این خبرها را ب��الا و پایین می کنند که آیا 
هیات مدیره عوض می ش��ود؟ آیا مدیر عامل عوض 
می شود؟ در اس��تقلال اوضاع بدتر هم هست چون 
قرارداده��ا 2 امضا می خواهد که یکی از آنها امضای 
مدیرعام��ل و امض��ای دیگر برعه��ده معینی عضو 
هیات مدیره استقلال است اما وقتی کسی نمی داند 
چند روز آینده در این ترکیب خواهد بود یا نه چگونه 
با امضای قرارداده��ا یا چک ها )بویژه چک ها( برای 
خودش تعهد ایجاد کن��د؟ نقل وانتقالات به همین 
دلیل س��اده در اس��تقلال جلو نمی رود و هر کاری 
هم که توسط سرمربی این تیم انجام شده شفاهی 
اس��ت و رسمیت ندارد. در پرسپولیس هم اوضاع رو 
به راه نیست، هر روز یک شایعه از درون ساختمان 
شیخ بهایی بیرون می آید، یک روز می گویند طاهری 
می رود، روز بعد طاهری با وزیر دیدار می کند و همه 
چیز محکم می ش��ود، روز سوم معاون وزیر برخی از 

دو تابعیتی ها را از حضور در هیات مدیره منع می کند 
و ب��ه این ترتیب هیچکس نمی دان��د برای روزهای 
آینده کار به کجا می کش��د. در واقع وسط مسابقات 
لیگ قهرمانان آسیا مشکلاتی به وجود آمده که هم 
برانکو و هم منصوریان را آزار می دهد، آنها این روزها 
بعضا به جای آنالیز حریفان خود، در حال لابی برای 
تغییر یا عدم تغییر در میان مدیران خود هستند و 
بعضا به فکر این هس��تند که پول خود را در آینده 

چگونه زنده کنند. در هر صورت بهتر اس��ت وزارت 
ورزش ای��ن ماج��را را به اتمام برس��اند و با اعلام و 
تکمیل نفرات هیات مدیره اس��تقلال و پرسپولیس 
آرامش کامل را هم برای لیگ قهرمانان آس��یا و هم 
برای نقل و انتقالات زمستانی به این تیم ها بازگرداند. 
به نظر می رسد خود وزارت ورزش هم فکر نمی کرده 
ای��ن دو تیم در لیگ قهرمانان بمانند و صعود کنند 
اگرن��ه همان 2 ماه قبل هم ای��ن موضوع را مطرح 

نمی کردند، چرا که بیش از هر دلیل دیگری احتمالا 
وزارت اس��امی جدید را اعلام نمی کند تا تمرکز این 
دو تیم در آس��یا به هم نخورد چون همان اندازه که 
عدم اعلام اسامی جدید هیات مدیره ها می تواند منجر 
به تغییرات و عدم تمرکز شود شاید اعلام اسامی هم 
اینگونه شرایط را پیش ببرد. باید دید وزارت ورزش 
چگونه این معادله را حل می کند و نتایج این دو تیم 

در نهایت در آسیا به کجا می کشد؟

آلف�ردو رلانیو: بعد از 4 س��ال زمانش رس��یده تا 
رئال مادرید گرت بیل را بفروش��د. با 2 قهرمانی در 
لی��گ قهرمانان  اروپا که در فینال یکی او یک گل 
زد و در دیگ��ری پنالت��ی وارد دروازه کرد و بعد از 
درخشش در آن فینال کوپا دل ری مقابل بارسلونا، 
رئال پاداش پولی را که برای او پرداخته بود گرفت، 
البته گرت بیل در زمین��ه ثابت کردن خودش در 
ترکی��ب تی��م و اینکه در همه بازی ها درخش��ش 
داشته باشد ناکام بود و نتوانست کاری کند که مهره 
اصلی میانه زمین برای رئال مادرید باشد. بیل از نظر 
فیزیکی یک جانور است اما وقتی در تیم نیست رئال 
بهتر بازی می کند. هربار که آمادگی و دور بودنش 
از مصدومیت اجازه داده برای چند بازی پشت س��ر 
هم در ترکیب تیم باشد، همه ما شاهد بودیم که او 

یک فوق ستاره بویژه از نظر آمادگی بدنی است. هر 
بار که زمین چمن سبز را مقابلش می بیند قدرت و 
سرعتی را به کار می گیرد که او را تبدیل به بازیکنی 
غیر قابل مهار می کند. هرچند که بازیکن اس��بق 
تاتنهام در برقراری ارتباط با هم تیمی ها مشکلات 
زیادی دارد و وقتی توپ در فضاهای تنگ گیر کرده 
نمی تواند بخوبی آن را به هم تیمی هایش برس��اند. 
 وقتی بیل از تیم بیرون باش��د و رئال با سیس��تم 
2-4-4 بازی کند، این تیم عملکرد بهتری خواهد 
داشت و بارها این موضوع ثابت شده است. بدون او 

تیم نش��ان داده تعادل بهتری دارد، کنترل توپش 
بهتر است و به توپ و بازی سلطه پیدا می کند. اگر 
بیل بماند همچنین می تواند دوباره مشکلی برای 
ایسکو شود. همچنین حضور او و ایسکو در تیم به 
طور همزمان می تواند مانع پیشرفت مارکو آسنسیو 
هم ش��ود. پس زمانش رسیده پول خوبی از فروش 
او به دست بیاورند و تغییری در مثلث BBC ایجاد 
کنن��د. از نظر اس��تراتژیک انتق��ال او باعث به هم 
خوردن مثلث هجومی رئال می شود اما از نظر مالی 
و اقتصادی کمتر کسی می تواند مخالفت کند که 

بهترین زمان برای فروش او رسیده است. گرت بیل 
28 سال سن دارد و هنوز تیم های زیادی بویژه در 
لیگ برتر انگلیس مشتاق جذب این بازیکن هستند.

تعلل عجیب وزارت ورزش در قبال سرخابی ها

تیمداری دیمی

بهترین زمان برای فروش بیل رسید

سود خالص

تیم های لیگ برت��ری با نیمکت خالی یکی 
یک��ی س��رمربی های جدی��د خ��ود را انتخاب 
می کنن��د. عل��ی دایی به س��ایپا رف��ت، یحیی 
گل محم��دی  ب��ه تراکت��ور پیوس��ت و فولاد 
خوزس��تان هم ب��ار دیگر یک گزین��ه بومی به 
نام س��یروس پورموس��وی را به عنوان سرمربی 
تیم خود انتخاب کرده اس��ت. با این حال، همه 
چشم ها به پرافتخارترین مربی لیگ برتر دوخته 
ش��ده اس��ت تا ببینند امیر قلعه نویی این فصل 
ب��ه کدام تیم خواهد رف��ت و آیا اصلا تیمی در 
لیگ برتر حاضر خواهد ش��د با قلعه نویی توافق 
کن��د یا خی��ر. آن هم در حالی ک��ه دیگر اکثر 
تیم ها وضعیت ش��ان را نهای��ی کرده اند و حتی 
گفته می ش��ود نفت ته��ران بح��ران زده هم با 
عبدالله ویس��ی به توافق رس��یده است. به نظر 
می رسد برخلاف چند فصل قبل دیگر باشگاه ها 
اقبالی به ژنرال سرش��ناس اس��تقلالی نش��ان 
نمی دهند و امیرخان اولویت هیچ تیمی نیست. 
قطع��ا باید یک��ی از دلایل اصلی ای��ن امر را در 
حاشیه سازی های فصول اخیر قلعه نویی جست. 
او در فصل آخر حضور در استقلال نه تنها موفق 
نبود، بلکه حاش��یه های زیادی هم ایجاد کرد تا 
در اردوی اس��تقلالی ها یک شکاف بزرگ ایجاد 
شود و در نهایت کار به کنار گذاشتن قلعه نویی 
بینجامد. به نظر می رسد اگر استقلال اکنون هم 

بدون مربی بود، باز هم این باشگاه و هوادارانش 
تمایلی به جذب پرافتخارترین مربی خود یعنی 
امیر قلعه نویی نداشتند. اتفاقات بعد از جدایی از 
استقلال تا بازگشت به تبریز و ناکامی دوباره با 
تراکتورسازی هم مزید بر علت شده تا خیلی ها 
از تم��ام ش��دن دوران امی��ر قلعه نویی س��خن 

بگویند. همه این مس��ائل دس��ت به دست هم 
داده تا این تابس��تان فعلا هیچ باشگاهی حاضر 
نشود سکان هدایت تیمش را به امیر قلعه نویی 

واگذار کند.
آذری: قلعه نویی از دست  ما ناراحت شد ■

مدیرعامل باش��گاه ذوب آهن اصفهان گفت: 

امیر قلعه نویی براس��اس حرف های ش��نیده از 
دس��ت ما ناراحت شده اس��ت در حالی که من 
از زمان سربازی با او رفیقم. سعید آذری درباره 
شایعه اینکه هیات مدیره باشگاه به دنبال جذب 
امیر قلعه نویی اس��ت اما او ظاهرا با این مس��اله 
مخالف اس��ت، گفت: در حالی که ش��ایعه شده 
بود در هی��ات مدیره اس��امی مربیان مختلفی 
مطرح ش��ده و یکی از آنها امیر قلعه نویی بوده، 
باید بگویم در هیات مدیره به طور کارشناس��ی 
و ب��ه طور عمیق فقط درباره مجتبی حس��ینی 
بحث و گفت وگو شده و تمام مسائل مطرح شده 
شایعه است. حتی امیر قلعه نویی براساس همین 
شنیده ها ظاهرا از دس��ت ما ناراحت شده و در 
جای��ی در این باره گلایه هم کرده اس��ت. من 
به هیچ ش��خصی بی احترامی نمی کنم ولی در 
هیات مدیره باش��گاه فقط نام حس��ینی مطرح 
شده است. با امیر قلعه نویی نیز رفاقتی دیرینه 
دارم از همان زمان س��ربازی ک��ه من زیر نظر 
ریاحی در نازی آباد تمرین می کردم و قلعه نویی 
نیز حضور داش��ت و تمرین می کرد باهم رفیق 
هس��تیم. حرفی هم درباره شخصی بزنم آن را 
تکذیب نمی کنم اما هیات مدیره باش��گاه هنوز 
درباره بودجه و انتخاب س��رمربی به جمع بندی 
نهایی نرس��یده و منتظریم بودجه باش��گاه در 

مجمع عمومی کارخانه مصوب شود. 

چرا قلعه نویی بدون تیم مانده است

جنجال های بی موقع


